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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGX határozat 124, § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Seszták Miklós a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumát vezető Miniszter Úrhoz

„ Mit gondol az átláthatóságról?"-, címmel.

Tisztelt Miniszter űr!

Miniszteri meghallgatásakor megkérdeztem Miniszter Urat, hogy a közbeszerzések tekintetében a z
átláthatóság és a közbizalom megteremtése érdekében milyen módon kíván eljárni, milye n
intézkedéseket várhatunk .
Akár közbeszerzési törvény, akár az el őkészítések és az elbírálások, referenciák terén várhatunk- e
olyan változtatásokat, amelyek alkalmassá teszik a rendszert arra, hogy az állami beruházásoka t
közbizalom övezze ,
Akkor Miniszter Úr rövid választ adott, azt mondta, hogy a problémát érzékeli, fontos az ügy, má r
nagyon markáns lépéseken gondolkozik, de el őterjesztés és konkrétum egyelőre nincs ebben az
ügyben .

Ezek után szembesülünk azzal, hogy a sajtó értesülése szerint nyomozást indított a Nemzet i
Nyomozóiroda négy, összesen 1,2 milliárdos értékű közvilágítási közbeszerzés miatt, melyet Orbán
Viktor veje, Tiborcz István érdekeltsége nyert meg .

Pécsett, eljárás nem indult, de a sajtó úgy tudja, hogy négy pályázatban is az a közös, hogy a kiír ó
önkormányzatok (Hévíz, Szekszárd, Kalocsa és Mezőhegyes) minden esetben a Sistrade Kft- t
kérték fel a pályázatok megírására és előkészítésére . A cikk szerint - a Sistrade honlapjára
hivatkozva - még legalább négy önkormányzatnál hasonlóan folyhatott le az ügy .
Hódmezővásárhelyen és Pécsen pedig a cég végzi a közvilágítás üzemeltetését és karbantartását .

A Sistrade Kft . ügyvezetője akkor még Ilamar Endre volt, akinek az Elios Zrt-ben egy másik cégen ,
a Green Investments Kíl-n keresztül volt érdekeltsége 2013 januárjától 2014 áprilisáig . Hamar
Endre és Tiborcz István mindezek mellett 2011 és 2013 közt a Hamar & Tiborcz Kft-ben i s
üzlettársak voltak - a sajtó értesülései szerint .

Pécsett is a Sistrade Kli . . úgy adhatott tanácsot a közbeszerzésekben, hogy ügyvezet ője, Hamar
Endre érdekelt volt a nyertes Elios Zrt-ben is .

ORSZIAGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli kérdés
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A baranyai megyeszékhelynek 1,045 milliárdos hitelt kell fölvennie, amit az OTP 420 millióért
folyósít. A hitelfelvételhez a kormány engedélyére is szükség volt, amit gyorsan meg is kapotta
város, Ezért is fontos úgy gondolom, hogy az átláthatóság, a tvrvényszerüség és a közbizalo m
övczzc ezeket a beruházásokat, hiszen a lakosság érdekét szolgálják, és nagyon sok pénzbe i s
kerülnek .

Mindezekre tekintettel kérdezem a Minisztere Urat :

Milyen összeférhetetlenségi szabályok kerülhetnek a közbeszerzési törvénybe ?

A pályázatok elbírálásakor figyelemmel kísérik-e az esetleges céges kapcsolatokat ,
kereszttulajdonlást ?

Budapest, 2015 . március 4 .

dr, Szakács László
országgyülési képviselő

(MSZP)
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